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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgy űlés elnöke részére .

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Pintér Sándor belügyminiszternek

„Hány kőzmunkás részesű l képzésben, és mikor várható a közmunkaprogram
átalakítása? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdéseim :

1. Mikor indította el a kormány az "Alacsony képzettségűek és közfoglalkoztatottak
képzése" GINOP-6 .1 .1-15 kódjelű programot, és mekkora keretösszegben?

2. A program kezdete óta hányan részesültek képzésben, hányan végezték el sikeresen é s
hányan vannak jelenleg a képzési programban?

3. Milyen képzések indultak, és milyen végzettséget adnak ?
4. Milyen szervezet/ek végzik a képzéseket, és felmérték-e a képzések meghirdetése előtt

a munkaerőpiaci igényeket?
5. A munkaerőhiány nyári berobbanása után többször tett a kormány olya n

kijelentéseket, hogy a közfoglalkoztatásban dolgozó emberek versenyszféráb a
irányításával fogja a kormány enyhíteni a munkaerőhiányt . Milyen intézkedéseket
hoztak eddig ennek keretében ?

országgyűlési képviselő



6 . Mikor várható a közmunkaprogram átalakítása? Az NGM és a BM közö s
előterjesztése szerint a jövőben a 25 év alatti személyek és azok, akik várhatóa n
képesek, . önállóan vagy az állami foglalkoztatási szerv segítségével elhelyezkedni a
versenyszférában, nem kerülhetnének be a közfoglalkoztatási programokba .
Meggátolnák a közfoglalkoztatási jogviszonyban állók időszakonkénti újbóli
bevonását a közfoglalkoztatásba, mégpedig úgy, hogy három éven belül egyéve s
időtartamban maximálnák a programban eltölthető idő t . A szakképzettséggel
rendelkezők csak abban az esetben kerülhetnének be a közfoglalkoztatási
programokba, ha a járási hivatal közvetítési kísérlete három alkalommal sikertelen volt
a munkáltató oldalán felmerülő okból, vagy ha három hónapig nem tudott a járási
hivatal a közfoglalkoztatott számára megfelelő állást felajánlani . Emellett ún.
tanácsadó- és fejlesztőközpontokat hoznának létre. A központok létrehozását a megye i
és fővárosi kormányhivatalokban valósítanák meg átlagosan öt fővel . Született-e má r
errő l kormányzati döntés, mikorra várhatóak a változtatások ?

Várom válaszát !

Budapest, 2017. január 31 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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